
 

 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 20.12.2016 

v 17:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Řitka 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, Marie Léblová, Hana Mašková, Ludvík Filípek, Martin 

Bartůněk, Radek Sňozík, Ing. Karel Vašut, Josef Mudr 

    Hosté: viz presenční listina. 

 

Zapisovatelkou zápisu byla navržena a schválena: p. Věra Macháčková  

Navržení a schválení ověřovatelé: p. Marie Léblová a p. Martin Bartůněk 

 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 17.00 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

Program zasedání: 

1) Rozpočtové opatření č. 4/2016 

2) Zmocnění starosty obce k provedení posledního rozpočtového opatření č. 5/2016 

3) Schválení rozpočtového provizoria pro rok 2017 

4) Příkaz starosty k provedení inventarizace majetku obce za rok 2016, schválení plánu inventur za 

rok 2016 

5) Schválení rozpisu odměn neuvolněných zastupitelů, doplnění a volba orgánů obce a 

zastupitelstva  

6) Změna v zápisu ve věci prodeje pozemku č. 302/9 

7) Projednání a schválení výsledku veřejné soutěže na rekonstrukci a intenzifikaci ČOV Řitka 

8) Projednání plánu prací a oprav pro rok 2017 

9) Schválení odměn pro předsedu přestupkové komise 

10) Různé 

 

 

 



Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka: 

Před samotným přistoupením k jednotlivým bodům programu se starosta zeptal přítomných 

zastupitelů, zda má někdo námitky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva. Nikdo 

z přítomných námitky neměl. Dále vznesl dotaz, zda má někdo námitky k programu, nebo by ho chtěl 

o nějaký bod rozšířit. Nikdo z přítomných námitek neměl. 

 

Bod 1. programu: 

Usnesení č. 1 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2016. 

Hlasování:     pro: 7 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 1 hlas      

Zdržel se pan Josef Mudr.   

 

Bod č. 2 programu: 

Usnesení č. 2 

K bodu programu č. 2 pan Mudr navrhuje, aby při sestavování návrhu na rozpočtové opatření č. 

5/2016, byl přítomen někdo z finančního výboru.  

Hlasování:      pro: 1 hlas      proti: 7 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Usnesení č. 3 

Zastupitelstvo obce zmocňuje starostu k provedení posledního rozpočtového opatření č. 5/2016. 

Hlasování:     pro: 7 hlasů     proti: 1 hlas     zdržel se: 0 hlasů  

Proti hlasoval pan Josef Mudr. 

 

Bod 3. programu:    

Usnesení č.4 

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové provizorium pro rok 2017. 

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

 

 



Bod 4. programu: 

Usnesení č. 5 

Zastupitelé schvalují příkaz starosty k provedení inventarizace majetku obce za rok 2016 a schválení 

plánu inventur za rok 2016. 

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Bod 5. programu: 

Starosta informuje zastupitele, že při poslední krajské kontrole bylo obci vyčteno, že má v zápise 

zapsáno, že odměny zastupitele se nemění (tj., že zůstávají stejné, jako před rokem 2010 ). Měla by 

být přesně stanovena částka za funkci. 

Předseda výboru:   1 660,- Kč 

Člen OZ:   540,- Kč 

Místostarosta:   7 509,- 

 

Usnesení č. 6: 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpis odměn neuvolněných zastupitelů obce Řitka. 

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů  

 

Doplnění a volba orgánů obce a zastupitelstva 

Jelikož na posledním zastupitelstvu rezignovalo několik členů výboru a snížil se počet zastupitelů, 

bude potřeba doplnit orgány obce, aby bylo zastupitelstvo provozu schopné. Starosta tedy navrhuje, 

aby opět vznikla funkce druhého místostarosty, a na tuto pozici navrhuje p. Ing. Vašuta. Pan Ing. 

Vašut je ochoten tuto funkci přijmout. 

 

Usnesení č. 7: 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje p. Ing. Vašuta jako druhého místostarostu.   

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Tímto dochází ke změně ve výborech. Pan Vašut nemůže dále zastávat funkci předsedy finančního 

výboru. Jelikož se zastupitelstvo nedohodlo na novém obsazení výborů, dořeší to na příštím 

zastupitelstvu. 

 



Paní Slováčková se přihlásila s požadavkem, aby bylo dáno do zápisu, že požaduje vymazání 

rezignovaných členů výborů ze stránek obce. 

 

Bod 6. programu: 

Krajská kontrola doporučila, udělat změnu zápisu v důsledku písařské chyby (z textu mylně vyplývá, 

že záměr byl schválen dříve, než byl vyvěšen). 

Usnesení č. 8: 

Zastupitelé schvalují věcný záměr prodeje pozemku č. 302/9 s tím, že pokud nebudou v zákonné 

lhůtě vzneseny námitky, schvalují prodej předmětného pozemku a  pověřují starostu k uzavření 

smlouvy se zájemcem za cenu stanovenou znaleckým posudkem.  

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Bod 7 programu: 

Starosta seznámil přítomné s tím, že proběhla veřejná soutěž na rekonstrukci ČOV. Soutěž proběhla 

dvoukolově. Soutěžilo se na nejnižší cenu. Jako vítězná nabídka byla vybrána společnost VHS Brno, 

a.s. Jelikož se některé položky cenově zdály velmi nízké, byla společnost vyzvána k vysvětlení. 

Společnost ve stanovené lhůtě na tuto výzvu nereagovala a komise tedy dle zákona zvolila druhou 

nejlevnější nabídku a soutěž tedy vyhrála Energie – stavební a báňská a.s. Oprava ČOV bude probíhat 

za provozu a předpokládaný termín začátku oprav je květen – červen 2017. 

 

Usnesení č. 9: 

Zastupitelé berou na vědomí výsledky výběrového řízení a schvalují výsledky veřejné soutěže „ 

Rekonstrukce intenzifikace ČOV Řitka“ s tím, že schvalují vítěze Energie – stavební a báňská a.s.  

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Bod 8 programu: 

Tento bod programu je spíše k diskuzi a starosta do příštího zastupitelstva očekává návrhy 

jednotlivých zastupitelů. 

Do konce roku je možnost žádat o dotaci na SFDI – zde by přicházela v úvahu „ část chodníků u 

zastávek na Bučině“ a dále u MMR (obnova komunikací) – zde by přicházela v úvahu ulice K Varadovu 

(jedná se o  původní asfaltovou část), která se značně poškodila při objížďce, když probíhala 

rekonstrukce ulice Pražské. Dále také chodník kolem rybníka k zastávkám, který bude třeba 

vybudovat. 

Dále se navrhují ulice Oblouková a ulice Sokolská. 



Starosta také informoval o kolaudaci části kanalizace v ulici Pod Pražskou. Kanalizace byla v pořádku, 

silnici starosta nepřevzal, jelikož to nebylo řádně provedeno. Oprava nevyhovujícího bude 

provedena, až tomu tepoty dovolí, tedy cca v březnu. 

 

Bod 9 programu: 

Předseda přestupkové komise je odměňován částkou 1 000 Kč za ukončený případ. Odměna, která se 

v tomto bodě schvaluje, se týká uzavřených případů za rok 2014 a 2015. Jejich celkový počet je 23.   

 

Usnesení č. 10: 

Zastupitelstvo obce schvaluje odměnu 23 000 Kč předsedovi přestupkové komise p. JUDr. Brachovi za 

uzavřené případy v letech 2014 a 2015. 

Hlasování:     pro: 8 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů    

 

Bod 10 programu: 

Paní Mašková reagovala na dotaz p. Bartůňka z min. zasedání ohledně restaurace Sokolovna 

(otevírací doba, automaty). Od nového roku bude restaurace nekuřácká a neměly by se v ní vykytovat 

automaty. Jelikož má provozovatel automatů se souhlasem p. Klikorky nově zažádáno o tři automaty, 

p. Mašková tuto informaci ověří. 

 

Smlouva s Mníškem pod Brdy na umístění prvňáčků 

Starostovi se zdá cena velmi vysoká a navíc výklad a způsob chápání smlouvy značně neuspokojivý. 

Navrhuje proto, spojit se s Mníškem s tím, že máme zájem o umístění dětí a o spolupráci, ale bude 

třeba upravit smlouvu a vyjednat detaily. 

 

Řešila se také stížnost na nedodržování rychlosti v ulici Zahradní. Zvažuje se možnost, omezit rychlost 

dopravním značením, jako např. v ulici Za Štěpnicí. 

 

Odpalování zábavní pyrotechniky a pořádání ohňostrojů 

- možnost omezení těchto aktivit vyhláškou 

- je těžké prokazování a vymahatelnost 

- projedná se na některém z příštích zasedání 

 



Zastupitelstvo se také zabývalo scházením mládeže v tzv. „věži“ naproti Sokolovně a případné 

možnosti užívání zde drog a jiných omamných látek. Starosta tedy navrhl, nechat toto prošetřit 

městskou policií. 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:07hod. 

 

 

 

V Řitce dne 20.12. 2016 

 

 

 

 

Zapisovatel:                                                                                                                Starosta: 

Věra Macháčková                                                                                                      Mgr. Kamil Abbid 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

Marie Léblová                                                                                                              Martin Bartůněk 


